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NDSM-Loodsraad  
Commissie Culturele Visie & Identiteit 
22 mei 2023, 15:00 – 17:00 uur 
Locatie: kantoor SKN 
 
Aanwezig: Casper, Eva, Sarah, Rob 
Afwezig met afmelding: Reinout, Jolanda 
Secretaris: Patricia  
 
 

 
Notulen 

 
1. Opening  

Casper opent om 15:06 uur 
 

2. Vaststelling agenda  
Conform vastgesteld 

 
3. Mededelingen  

Wethouder Kunst en Cultuur heeft de randvoorwaarden voor aanvraag Bis/Kunstenplan 
bekend gemaakt. Aantal Bis-instellingen wordt teruggebracht.  
 

4. Vaststellen verslagen (bijlage 1, Conceptverslag commissie C&I dd. 13 april ’23 + dd. 8 
mei ‘23) 

 
13 april: de notulen worden met inachtneming van een aantal voorgestelde wijzigingen 
vastgesteld.  
 
8 mei: de notulen worden met inachtneming van een aantal voorgestelde wijzigingen 
vastgesteld.  
 
5. Bestuurlijke structuur gezamenlijke aanvraag  
Rob heeft gesproken met Pierre Ballings (voorzitter Raad van Advies SKN) n.a.v. de brief van 
de wethouder. De kansen voor opname in de Bis lijken kleiner. Maar in het kader van de 
ambitie van het stadsbestuur om voor meer spreiding over de stad te zorgen, zouden er 
volgens Rob tegelijk ook weer kansen moeten zijn. 
 
Tim en Rob zijn nog in het stadium van gesprekken met hun eigen besturen. Ze hebben 
daarom nog niet met een voorstel kunnen komen over een mogelijke bestuurlijke structuur 
voor een gezamenlijke aanvraag.  
 
Voor het proces dat de Loodsraad/commissie nu ingaat, maakt het niet uit of de aanvraag 
voor of het Kunstenplan of voor de A-Bis is: hoe dan ook moet de NDSM-Loods zijn eigen 
plan schrijven. De eerste stap daarbij is het eigen DNA te beschrijven.  
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Er zijn twee mogelijkheden: aanvraag doen om in de A-Bis te komen en/of een 
subsidieaanvraag doen bij het Amsterdamse Fonds voor de Kunsten (AFK) 
 
De ambitie van Rob is om aanvraag te doen voor de A-Bis. Dat zou volgens hem vanuit de 
entiteit NDSM (beide stichtingen gezamenlijk) moeten gebeuren.  
 
Subsidieaanvraag bij het AFK zou vanuit de stichtingen moeten gebeuren die in de Loods 
actief zijn, al dan niet gezamenlijk. Het ligt niet voor de hand om SKN die aanvraag te laten 
doen. Rob zou dat in beginsel wel willen, maar de stichting is momenteel niet ingericht als 
programmeerstichting. De juiste capaciteit ontbreekt om een dergelijke aanvraag succesvol 
te doen. SKN wil wel de ambitie en de aanvraag ondersteunen van de stichtingen die in de 
loods actief zijn.   
 
Eva en Sarah zouden die ambitie wel hebben voor SKN. Casper stelt dat de Loodsraad 
onderdeel is van SKN. 
 
Casper merkt op dat het in alle gevallen aan de commissie C&I is om het DNA van de loods 
te formuleren. Eva en Sarah: daarvoor zijn de bouwstenen die in de loods actief zijn van 
belang.  
 
De commissie stelt voor om voorlopig beide routes parallel te laten lopen.  
 
Rob vraagt om input van de commissie voor zijn gesprek met de RvT.  
 
De commissie stelt vast dat de belangrijkste voorwaarde is dat de loods in een gezamenlijke 
aanvraag gelijkwaardig is aan de buitenstichting. Daarnaast is ook belangrijk te overwegen 
hoe de autonome entiteiten binnen de loods (o.a. Fuse, Art City en het Theater) als eenheid 
of in samenhang onder woorden worden gebracht. Dat is de exercitie die de commissie nu 
als eerste moet doen om kans te maken op AFK-subsidie of een plek binnen de A-Bis.  
 
Onderdeel daarvan zou een voorgesprek met AFK moeten zijn 
 
En voor het geval er een nieuwe stichting komt waar de loods onderdeel van uit zal maken, 
is het ook aan de Loodsraad (via deze commissie) om de positie van SNK/NDSM-Loods 
daarin te bewaken. Daarvoor moeten ook de voorwaarden en het verhaal van de loods op 
papier komen.  
 
6. Denktanksessie ‘DNA NDSM-Loods’  
 
De commissie heeft een begin gemaakt. De opbrengst wordt in een apart visie-
werkdocument vastgelegd. De commissie zet dit proces voort nadat Rob terugkoppeling 
heeft gegeven van zijn gesprek met de RvT en Stichting NDSM. En als alle commissieleden 
weer beschikbaar zijn voor overleg (vanaf eind juni) 

 
7. Communicatieplan 
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Een communicatieplan zal belangrijk onderdeel zijn van een (gezamenlijke) aanvraag. Mocht 
de commissie en de Loodsraad besluiten tot een project ‘aanvraag Kunstenplan’, dan zal het 
communicatieplan onderdeel worden van dat project. 
 
8. Rondvraag 
De commissie spreekt af op donderdag 8 juni om 9 uur weer bij elkaar te komen.  
 
9. Sluiting  
Casper sluit de vergadering om 17:10 uur 
 
 

***  
 
 

Actielijst  
 

Ingekomen Wat Wie 
 
13.04.2023 

 
Uitwerking Noha-rapport naar commissie C&I 
sturen. 

 
Rob 

   
   

 
 


